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sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,
održane 15. travnja 2014.godine (utorak),

u Komunalnoj palači , Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici predsjedavao. 
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Elena Vian i Valter Boljunčić, opravdali izostanak sa sjednice. 

PRISUTNI – ODSUTNI 
Rbr. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE
1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mand; odsutan

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI

4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI

14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

 Umjesto P.Grbin-ostavka

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Umj.R.Cvek-mirovanje mandata

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Odsutna 

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Odsutna

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Umj.M.Galo-mirov. mandata

22. BRUNO NEFAT LADONJA

23. MAURICIO LICUL LADONJA

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS

25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS

Napominje da je prilikom prozivanja već pročitao ime gospodina Radenka Ognjenovića, koji je 
zamjenik vijećnika Radovana Cveka s obzirom da se od početka sjednice zamjenik računa u 
kvorum, a o čemu će kasnije izvijestiti Mandatna komisija.

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, konstatira da je 
prisutno 22 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da GV može pravovaljano odlučivati.
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OSTALI PRISUTNI :
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule,
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
BARBARA BATELIĆ – LUKŠIĆ, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za fiancije,
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,
JASMINA LICHTENBERG, voditeljica Odsjeka za odgoj, obrazovanje, sport i tehničku kulturu u 
Upravnom odjelu za društvene djelatnosti,
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,
NIKOLINA RADULOVIĆ, Pročelnica Službe za unutarnju reviziju
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DRAGO GLUMAC, direktor JTP Castrum 97 d.o.o. Pula, 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula,
GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnatelj Istarskog narodnog kazališta–Gradsko kazalište Pula,
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj JU Pula Sport

POZDRAVLJA :
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh-Belci i gosp. Fabrizia Radina
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale GOSTE 

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 

Poziv za 8. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je vijećnicima dana 10. 
travnja 2014. godine, te su također dostupni na web stranici Grada Pule.

Uz navedeno, vijećnicima je na znanje dostavljeno Izvješće Gradonačelnika o korištenju 
sredstava Proračunske zalihe za ožujak 2014. godine.
Materijali su vijećnicima dostavljeni elektronskim putem na e-adresu tableta, na kojem se nalazi:

-     Poziv i prijedlozi akata za 8. sjednicu, zatim
- Amandman Gradske organizacije SDP-a na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o komunalnoj naknadi
- Amandman Gradonačelnika na prijedlog Odluke o izradi III Ciljanih Izmjena i dopuna 

Generalnog urbanističkog plana Grada Pule
- Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća,
- odgovori na pitanja.
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U vezi podnesenog Amandmana Gradske organizacije SDP-a na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi, želi izvijestiti da je u postupku razmatranja 
istog, Odbor za statut i druge opće akte dana 15. travnja 2014. godine utvrdio formalne 
nepravilnosti radi kojih se Amandman odbacuje. Naime, utvrđeno je da amandman nije podnesen 
od strane ovlaštenog predlagatelja sukladno članku 46. st. 2. i članku 33. st. 2. Poslovnika, kojima je 
određeno da pravo predlaganja amandmana na prijedloge akata koje donosi Gradsko vijeće imaju 
vijećnici, Klub vijećnika, Gradonačelnik i radna tijela Gradskog vijeća. Dakle, političke stranke 
nisu ovlašteni predlagatelji akata koje donosi predstavničko tijelo. Radi navedenog, Amandman nije 
uzet u razmatranje. 

Prije utvrđivanja dnevnog reda, napominje : 
- u vezi točke 7.a) i b) - da je vijećnicima sukladno roku iz Zakona o komunalnom 

gospodarstvu, dana 31.03.2014. godine dostavljeno Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata 
i uređaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu te Izvješće o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2013. godinu

- Nadalje, vijećnicima je također, temeljem članka 63. Statuta i članka 35.b. Zakona o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi dostavljeno Izvješće o radu Gradonačelnika Grada 
Pula-Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2013. godine, te 

- temeljem članka 57. stavka 3. Zakona o proračunu dostavljeno je Izvješće Gradonačelnika o 
korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec veljaču 2014. godine. 

Obavještava vijećnike da je danas, 15. travnja 2014. godine zaprimio Odluku o osnivanju 
Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS u sastavu: Danijel Ferić-predsjednik Kluba, Ivan Lasić-
potpredsjednik, te Vera Radolović, Elena Vian, Radenko Ognjenović, Roberto Fabris i Dejan 
Janković. Klub je dostavio Poslovnik o radu te se utvrđuje da slijedom navedenog prestaje važiti 
Odluka o osnivanju Kluba SDP-a od 12.12.2013. godine.

NA DAN ODRŽAVANJA SJEDNICE NA KLUPE SU DOSTAVLJENE:
- Službene novine br. 15/13, 1/14 i 2/14

Budući u pogledu dnevnog reda nije bilo primjedbi niti zahtjeva za izmjenu i dopunu, stavlja 
na glasanje dnevni red 8. sjednice Gradskog vijeća od 10. travnja 2014. godine, te nakon glasanja 
utvrđuje da je

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» za 8. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule utvrdilo slijedeći 

D N E V N I R E D :

1. Vijećnička pitanja
2. Zaključak o utvrđivanju mirovanja mandata vijećnika Radovana Cveka te određivanju   
        zamjenika (Radenko Ognjenović) i polaganje svečane prisege
3. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 25.02.2014. godine 

4. Donošenje:
a) Rješenja o imenovanju ravnateljice Pula Film Festival 
b)Rješenja o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula

5. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Sveučilišnog savjeta Sveučilišta Jurja 
Dobrile u Puli

6. Donošenje Odluke o prijenosu imovine na isporučitelje vodnih usluga 
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7. Donošenje:
a) Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu
b) Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2013. godinu
8. Donošenje Odluke o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule radi 

osiguranja kredita
9. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi
10. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji
11. Donošenje Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 

u svrhu gospodarskog korištenja morske plaže na kupalištu Stoja u Puli
12. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na korekciju granice Grada Pule 
13. Donošenje Odluke o izradi III Ciljanih Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 

Grada Pule
14. Donošenje Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“
15. Donošenje Odluke o terminskom planu rasvjete
16. Donošenje:

a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2014. godinu (prof.dr.sc. Vinko Jurcan)
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2014. godinu (duo Stjepan Hauser i Luka Šulić)
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2014. godinu (Calucem d.o.o.)
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2014. godinu (dr. Adriano 

Cestrone i Nikolay Viktorov)

AD - 1 VIJEĆNIČKA PITANJA

Na prošloj sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 
prednost, a to su Redžep Raimović, Zrinko Kajfeš i Gordana Ferenčić.

REDŽEP RAIMOVIĆ :
Dobar dan svima. 
Poštovani predsjedniče 
Prvo moje pitanje biti će upućeno Gradonačelniku Borisu Miletiću.
Poštovani, htio bih na početku zaista pohvaliti inicijativu Gradonačelnika Grada Pule koji je 

pokrenuo e-konsultacije kako bi građani imali mogućnost sudjelovanja u odlučivanju o režimu 
prometovanja pulskom rivom. Mislim da je nakon pokretanja e-konsultacija oko uređaja kružnog 
toka u Šijani ovo logični slijed i dobra praksa za koju se nadam da će se nastaviti u budućnosti.
Zanima me koliko je prijedloga do sada stiglo i kako ste zadovoljni odazivom.

Drugo pitanje je trebalo biti upućeno pročelnici Vesni Sajić, međutim, ona je danas odsutna, pa
ćemo, ako je moguće, pitanje postaviti na slijedeoj sjednici.  Hvala. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.

BORIS MILETIĆ :
Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan svima, 

buon giorno a tutti.
Ja vam se, uvaženi vijećniče, zahvaljujem na postavljenom pitanju.
I u samom startu najprije želim doista zahvaliti na velikom strpljenju građanima Grada Pule, 

koji su pokazali u proteklom razdoblju doista veliko razumijevanje zbog radova na Rivi, izgradnji 
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obalnog kolektora. Međutim, ne samo zbog izgradnje obalnog kolektora i zbog izgradnje kompletno 
nove mreže prirodnog plina u našem gradu, možemo reći da smo u proteklih nekoliko godina u 
jednom velikom investicijskom ciklusu, gdje se s jedne strane zamjenjuje već 100 godina stara 
plinska mreža, s druge strane mislim da rješavamo jedno jako, jako veliko pitanje, jer stvaramo 
mogućnost razvoja našega grada, to je pitanje izgradnje obalnog kolektora, rješavanje fekalnih
voda, fekalne kanalizacije, koja je dugi niz godina završavala u pulskome zaljevu. Siguran sam da 
sve to skupa, to su, prije svega, velika financijska izdvajanja, ali isto tako sam siguran da sve to 
skupa, tako velike krupne infrastrukturne projekte, bez jednog kontinuiteta i stabilnosti u radu 
Gradskoga vijeća Grada Pule, ne bi bilo mogućnosti izvršiti.

Kada se zatvorila Riva, ne prošlo, nego pretprošlo ljeto, kada je Riva u potpunosti bila 
zatvorena za promet, mi smo dobili, kao Gradska uprava doista velik broj zahtjeva od strane 
građana Grada Pule, da se naprosto Riva više ne otvori za promet, da ona ostane zatvorena, da se 
omogući Puli izgradnja šetnice, sadržaja, kako bi i Pula, poput drugih mediteranskih gradova, imala 
uređenu Rivu. Međutim, nakon što smo išli korak naprijed i uključili u razgovor privredne subjekte 
koji tamo djeluju i druge pravne i fizičke osobe, dobili smo i zahtjev od Brodogradilišta «Uljanik»
da i njima za održavanje svog proizvodnog procesa neophodna prometnica, koja im omogućava 
prometovanje.

 Tada je na prijedlog struke utvrđeno da se pokuša na neki način promet sa Rive , ukoliko 
dugoročno želimo razvijati Rivu sa sadržajima šetnicom i svime, preusmjeri na druge prometnice, 
dok bi se Rivom prometovalo u jednosmjernom režimu. No, s druge strane gledajući da dolazi
turistička sezona, gledajući da imamo stvarno brojne radove koji su, siguran sam otvorenjem 
Radićeve ulice, završetkom plinofikacije na Giardinaima ipak povećati propusnost prometa, ali i 
svjestan činjenice da samo uređenje Rive nije moguće izvršiti preko noći, jer smo mi sada u fazi 
projektnog planiranja, mislim da jedini ispravan put je pitati građane Grada Pule što oni žele. Zato 
smo i pokrenuli e-konsultacije, nešto po čemu smo kao Pula sigurno pionir, to su nam nedavno 
potvrdili i u Gradskoj upravi Grada Zagreba, s kojima se upravo e-uprava Grada Pule itekako
dopala, koji žele to primijeniti na svoje poslovanje.

 Dakle, kao što smo i po drugim velikim projektima, kao što je bilo pitanje lokacije 
pročistača otpadnih voda, uređenja kružnog toka u Šijani, pa tako i pitanje prometovanja Rivom, 
ponudili upravo građanima Grada Pule da odluče što žele i kako žele prometovati. Do sada interes 
doista je velik, kako sam informiran negdje oko 1500 prijedloga je već zaprimljeno, ali ne samo po 
pitanju uređenja prometovanja Rivom, već na koji način možda i ublažiti određene prometne 
poteškoće na drugim područjima našega grada, što ćemo sigurno kao uprava uvažiti.

Obzirom da je već sada razvidno da jedan velik broj građana zahtjeva u ovom 
srednjoročnom razdoblju dvosmjerni promet Rivom, ja sam već naložio da se izvoli izraditi , prije 
svega, projekt na osnovu kojeg će se urediti promet na tom području, a siguran sam da ćemo
itekako uvažiti i ostale prijedloge, a sve u cilju poboljšanja protočnosti prometa i veće sigurnosti 
prometovanja u našem gradu.

Koristim i ovu priliku obzirom da imamo prijenos sjednice Gradskoga vijeća pozvati 
građane da posjete službene stranice Grada Pule ww.pula.hr. gdje su e-konsultacije i dalje otvorene 
do 22. travnja 2014. godine, gdje svi građani ovoga grada mogu dati svoje mišljenje, svoj prijedlog 
kako poboljšati prometovanje u našem gradu i kako učiniti Pulu još ugodniju za živjeti

Hvala vam.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Raimoviću izvolite, imate riječ.

REDŽEP RAIMOVIĆ :
Hvala gospodinu Gradonačelniku na iscrpnom odgovoru.
Zadovoljan sam s odgovorom.
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ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Gordana Ferenčić.

GORDANA FERENČIĆ :
Lijep pozdrav svima.
Ja imam jedno pitanje koje će biti upućeno gospodinu pročelniku Upravnog odjela za 

prostorno uređenje Giordanu Škufliću, a može odgovoriti isto tako ako je netko od Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti danas nazočan, pa neka se oni dogovore tko će mi odgovoriti na postavljeno 
pitanje.

Prije nekoliko dana dobila sam upit od Udruge Roda. Udruga Roda vrši jednu anketu po
cijeloj Hrvatskoj i imaju saznanja za neke gradove da još uvijek u nekim školama, vrtićima, postoje
azbestni krovovi, pa mene zanima konkretno za grad Pulu, da li imamo saznanja da li i u gradu Puli 
postoje azbestni krovovi i ako su postojali da li su skinuti, tko ima licencu i gdje se deponiram takav 
otpad, jer znamo da je to izuzetno štetan otpad. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Ferenčić.
Pročelniče Škufliću izvolite, imate riječ.

GIORDANO ŠKUFLIĆ :
Dobar dan, srdačan pozdrav svim prisutnima.
Ja ću vam pokušati odgovoriti kratko na postavljeno pitanje.
Po našim saznanjima nema pokrova od azbesta na našim školama. Međutim, htio bih par 

rečenica reći da bih objasnio što je u biti azbest. Azbestna vlakna, čestice njihove kada se nalaze u 
zraku su jako opasne i štetne za čovjekovo zdravlje i to uopće nije upitno. Prilikom proizvodnje 
proizvoda ili uporabe sirovog materijala od čega se proizvodi azbest, svi oni koji rade ako nisu 
dobro zaštićeni, ugroženi su. Azbestni pokrov kao materijal sam po sebi nije štetan, međutim, 
prilikom lomova, prilikom mrvljenja, naravno da, ako se desi na objektu gdje se on nalazi, u tom 
trenutku je štetan za one koji su u blizini objekta. 

Sam utjecaj atmosferilija, kiše, snijega ili visokih temperatura, kod azbestnih pokrova ne 
uzrokuje nikakvo otpuštanje nekih spojeva ili bilo kakvih štetnih tvari koji bi utjecali i bili štetni u 
tom trenutku za građane. Međutim, u Europi se takav materijal više ne proizvodi, ne koristi. I
činjenica je da bi bilo kvalitetnije i bolje i pouzdanije te materijale ukloniti i staviti druge materijale 
na primjer za pokrov, ma da se mora razmišljati da se ne treba zbog toga, ako neki objekt ima takav 
pokrov, pod hitno ga micati, može se analizirati, vidjeti i postepeno ga micati i skladištiti na
deponijama gdje je za to predviđeno mjesto. U Puli se to deponira u poduzeću «Metis». Mi smo na 
neki način poduzeli mjere-Imali smo neke akcije i neke korake gdje smo nailazili na divlja 
odlagališta gdje su bili azbestni materijali odlagani i gdje su se neki stari građevinski objekti rušili i 
u biti sav taj materijal je spremljen u «Metisu» na njihovim prostorima onako kako je to zakon 
predvidio.

Mi u gradu Puli nemamo nekih velikih problema sa azbestom iz razloga jer nikada nismo
naišli na neke velike količine koje bi se nalazile u našem okruženju u tom smislu da su lomljeni, da 
su odstranjeni i da na neki način nitko ne vodi brigu o njima. Sve ono za što smo imali spoznaju
smo na neki način u gradu Puli smo na to promtno reagirali i sanirali ta područja. 

U gradu Puli na objektima nemamo takav pokrov, ali činjenica je da pokrov kao takav, još 
ponavljam jedanput, nije štetan ako se ne lovi, ako se ne mrvi, jer čestice azbestnih vlakana su
štetne kada su one u zraku, kada se one udišu, ali preporučeno je i u Europi u biti je zabranjena 
uporaba i taj materijal se u biti više ne koristi. 
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ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Giordanu Škufliću.
Gospođo Ferenčić imate riječ.

GORDANA FERENČIĆ ;
Hvala na iscrpnom odgovoru gospodinu Giordanu Škufliću.
Zadovoljna sam s odgovorom.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Zrinko Kajfeš.

ZRINKO KAJFEŠ :
Dobar večer svima, pozdrav svima.
Dva pitanja su za Gradonačelnika.
Prvo pitanje je bazen.
Ponavljat ćemo malo gradivo da svi skupa nešto utvrdimo. Meni bi bilo drago da ja nešto

naučim iz tih odgovora, a najdraže bi mi bilo da građani dobiju konkretne odgovore. 
Što se tiče bazena, zanima me Gradonačelniče, zašto u Proračunu za 2014. godinu, u onom 

njegovom dijelu koji se odnosi na projekcije za 2015/16. godinu, nema bazena. Naime, da bi 
Puležani znali u svakom proračunu dvije godine unaprijed se moraju odrediti najvažniji projekti 
koji će se događati u gradu. Vama je bazen bio jedan od važnijih projekata u predizbornoj kampanji, 
zašto ga nema u Proračunu, odnosno u projekcijama za 2015/2016. godinu ?

Drugo pitanje, ponovno se odnosi na željeznicu, ponovno se odnosi na nešto što se pred 
dvije ili tri sjednice obećali, a niste ostvarili. Obećali ste da ćete formirati jednu radnu skupinu, 
jedan radni tim, koji će se baviti razvojem i revitalizacijom željeznice i na području Pule i na 
području Istre, to niste napravili. Da li ste promijenili mišljenje ili ćemo i dalje zapuštati željeznicu 
za desetak godina ?

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Ako ste pomno proučili Proračun Grada Pule tada možete isčitati da su u 2014. godini

sredstva za bazen predviđena. Vjerujem da vam je dobro poznat rad jedinica lokalne uprave i
samouprave i da jednu veliku kapitalnu investiciju da li ona bila cesta, škola ili bazen, ne možete 
financirati iz tekućih prihoda, to naprosto nije moguće, jer živimo u previše centraliziranoj državi i 
prihodi jedinica lokalne uprave i samouprave nisu dostatni da biste vi iz tekućih prihoda mogli
financirati tako velike kapitalne objekte. Ti izvori financiranja se osiguravaju iz drugih izvora i kao 
takvi će se sigurno osigurati. A ja do sada što sam građanima grada Pule obećao ja sam to ispunio. 
To je bila i moja posljednja izborna kampanja, bilo je pet područja koje sam građanima obećao i 
moja kampanja je bila takva i ja sam to ispunio. 

Prema tome, vjerujem da je kako vi govorite tada biste imali sigurno malo veću 
zastupljenost u ovome Gradskome vijeću, a ja ne bih bio Gradonačelnik Grada Pule direktno 
odabran od strane građana po drugi puta.

Glede željeznice, vi vrlo dobro znate da je pitanje željeznice u nadležnosti samih Hrvatskih
željeznica, odnosno nadležnog Ministarstva, da smo više puta tražili od Hrvatskih željeznica da se
ranžirni kolodvor iz centra Pule izmjesti, čak smo predložili lokaciju, ne samo Grad Pula, već u 
suradnji sa našom Istarskom županijom, da to bude na području Galižane, jer smatramo da nije
neophodno imati toliko prostora zauzeto za, da mi oprostite, uređenje pranje vagona u centru 
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jednoga grada, već da to može biti u predgrađu grada, nikada se ne odričući potrebe za željezničkim 
prometovanjem. Imamo željeznicu u Puli sa dugom tradicijom, ona koja treba ostati, a vjerujem da 
je barem malo pomaka ova naša lijepa država učinila nakon što je položila kamen temeljac na Učki 
za kopanje tunela kuda bi trebala proći željeznica i kada bi danas Istra bila spojena sa Hrvatskom u 
smislu željezničke pruge, a ne da moramo ići kroz Sloveniju, da bi i željeznički promet na području 
Istre bio kudikamo veći.

Toliko o obećanjima, toliko o onome tko što obeća i tko što ispunjava. Možda je ponekada 
potrebno podsjetiti što se kada činilo, pogotovo kada su izbori pred vratima, tko je polagao kamene 
temeljce, tko je počeo bušiti tunel Učku, a nikad korak naprijed nisu niti napravili.

Ja imam svoj tim ljudi koji na tom području radi. Vjerujem da ukoliko želite dobiti 
informacije možete ići u naše upravne odjele, a želim vjerovati da nemate određene službe koje 
možda nadziru sve nas što mi radimo, jer ukoliko je tome tako, tada biste znali da naša služba radi
na tome i ne biste na ovome Gradskome vijeću imali što iznijeti. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Gospodine Kajfešu izvolite, imate riječ.

ZRINKO KAJFEŠ :
Ne mogu biti zadovoljan sa odgovorom zato jer Gradonačelnik naprosto je insinuirao

nekakvim tužbama, priča priče za malu djecu, a ne odgovara ponovno na pitanje. Ja sam ga pitao, 
obećao je, dakle, formirati jedan tim, kojeg nije formirao. Znači, izbjegava odgovor. Moje pitanje 
bilo je u smjeru, evo, dvije, tri stvari reći ću vezano uz željeznicu.

Neke županije u Hrvatskoj povlače sredstva za izgradnju željezničke pruge na svom
teritoriju. Radi se o Zagrebu, Vinkovcima. Povlače sredstva iz Europske unije, bespovratna sredstva 
za razvoj željeznice i željezničke infrastrukture. U Istri se to ne povlači.

Gledajte, IDS vrlo često govori o međuregionalnoj suradnji. Međuregionalna suradnja, vi 
surađujete na pršutu, na vinu i na kobasicama međuregionalnom, ali na gospodarskim projektima, 
kao što je željeznica, koja je prevažna, na tome ne surađujete. Željeznica je jedna fantastična stvar 
na kojoj ste mogli pokazati međuregionalnu suradnju između Slovenije, između Italije, između
Hrvatske. No, niste apsolutno ništa napravili na tom planu. Dakle, nitko neće gurati tu željeznicu 
ukoliko mi sami je ne guramo. I svi skupa je moramo gurati.

Evo vam jedan primjer, Pelješki most. Pelješki most nije u ingerenciji ni Dubrovačke
županije, ni Grada Dubrovnika. Ali Pelješki most guraju apsolutno sve opcije u Dubrovačkoj
županiji, Dubrovniku, i ne samo na razini županije, nego na razini države i na razini Europske unije. 
I taj Pelješki most će biti sagrađen za razliku od našeg tunela kroz Učku upravo zbog tog, jer se 
ignorantski postavljate prema problemu željeznice.

/R.Cvek : Imate dvije minute za postavljanje dopunskog pitanja/.
OK. To je što se tiče željeznice.
I još jedino ovo što se tiče bazena. Dakle, ponovno Gradonačelnik...

ROBERT CVEK :
Prošle su dvije minute gospodine Kajfešu.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Doista nikada nisam pokušavao Gradsku vijećnicu koristiti za političku tribinu, prozivati 

nekakve političke opcije, ali kada ste već potegnuli, a u susret smo europskim izborima, istina je da 
ova regionalna politika, predvođena IDS-om, je devedesetih godina proklamirao europske 
vrijednosti, transgraničnu suradnju, multikulturalnost, multietičnost i toleranciju. Tih devedesetih 
godina vašoj stranci je to bilo neshvatljivo, jer ste nas optuživali da smo iredenta, da smo
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autonomaši, da želimo odcjepljenje. Vi to tada naprosto niste razumjeli. Prošlo je 17, 18 godina, pa
sada se svi busaju u europske vrijednosti, u transgraničnu suradnju, u europske fondove i europske 
projekte. A nije tako dugo godina prošlo. Tada niste tako govorili, čak što više, vaša stranka tada 
nije priznavala demokratski izabranu vlast u Istri, pa ste osnovali takozvano Vijeće za Istru. Vama 
to može biti smiješno. Nemojte misliti da ljudi s ovih prostora to tek tako zaboravljaju. 

Prema tome ako govorimo o Europi i europskim vrijednostima, tada sigurno možemo biti 
ponosni što je Istarska županija jedna od najuspješnijih u Hrvatskoj, što je do sada realizirala preko 
340 projekata vrijednih 110 milijuna €. To je red veličine negdje oko dva i pol godišnja Proračuna 
Istarske županije. Možda to vam nije drag. Ja mislim da bismo mi svi skupa trebali raditi u funkciji 
građana, kada jednom budemo izabrani maknuti politički predznak. Ja ovih osam godina koliko 
jesam Gradonačelnik nikada nisam koristio ovu pozornicu za nekakve jeftine dnevno političke
bodove. Pozivam i vas da se isto tako ne ponašate. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Peteršić.

GORDANA PETERŠIĆ:
Dobar večer svima.
Pitanje bih uputila gospodinu Damiru Prhatu, pročelniku Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu, a vezano je za Štinjansku cestu.
Naime, od kada dolazimo iz grada Pule u smjeru prema Fažani, prvo skretanje za Štinjan, 

koje vode do centra Štinjana, je jedna cesta koja nije obilježena, nije osvijetljena, tako da bi 
mještane Štinjana interesiralo da li postoj mogućnost da se cesta iscrta srednjom isprekidanom
bijelom linijom, što bi značilo da bi jako puno pomoglo kod prometovanja. U Štinjanu na toj relaciji
su vrlo česte magle, to su one magle koje dolaze sa mora, nema veza da li je to zimski ili ljetni 
period, tako da pomoglo bi mještanima, a ujedno bi pomoglo i turistima koji dođu u Štinjan. Ta 
cesta, ta crta na cesti bi na neki način usmjerila putokaz te ceste. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Gordani Peteršić.
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 

DAMIR PRHAT :
Dobar večer. 
Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici. 
Želim vas samo podsjetiti da je ne tako davna navedena prometnica bila županijska cesta, da 

je Grad prošle godine preuzeo tu cestu na upravljanje i održavanje. Već smo na toj cesti uveli 
određene mjere u smislu smanjenja brzine, postavljeni su određeni ležeći policajci, gdje se 
ograničava brzina prometovanja. Donekle je i javna rasvjeta postavljena.

Zahvaljujem se na toj inicijativi, pokušat ćemo izaći sa prometnim projektom, 
implementirati to rješenje. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu.
Gospođo Pertešić imate riječ. 

GORDANA PETERŠIĆ :
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. Slijedeće pitanje postavlja gospodin Janko Žužić. 
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JANKO ŽUŽIĆ :
Dobar večer svima. 
Ja bih imao dva pitanja.
Jedno pitanje je za gospodina Gradonačelnika, a drugo je za direktora Pula Prometa. 
Prvo pitanje za gospodina Gradonačelnika.
Kao što je poznato u Istarskoj županiji oko 16 % ukupnog stanovništva je starije životne 

dobi preko 65 godina. U gradu Puli taj postotak je i veći i iznosi preko četvrtine ukupnog broja
stanovnika ili 15.000 ljudi. Svjedoci smo da kronično nedostaje domovi umirovljenika. Na njih se 
mora dugo čekati, a isto tako i gerijatrijski stacionari namijenjeni dementnim osobama starije
životne dobi kojima je potrebna danonoćna skrb na određeno vrijeme ili konstantno. S obzirom da 
navedeni postoci mogu samo rasti, a o mnogim od tih osoba stvarno nema tko brinuti, često se radi 
o samačkim starinskim domaćinstvima. Što konkretno Gradonačelnik i odgovarajući Upravni odjel 
Grada Pule poduzima da bi riješilo ovo pitanja i ishodio sredstva od europskih institucija radi
gradnje novih umirovljeničkih domova, stacionara i organizirane skrbi i pomoći staračkim 
domaćinstvima, naročito stacionara, jer se radi o akutnom problemu koji se stalno pogoršava. 

Napominjem da već postoji projekt HOUP, sufinanciran od strane Europske komisije u
skladu sa Seven tranfort program . Sredstva se mogu dobiti i od Europskog socijalnog fonda, a 
postoji od nedavno i program Leonardo Davinci, koji se bavi tom problematikom. 

Općenito na europskom i svjetskom nivou alhajmerova bolest koja se sve ozbiljnije tretira, 
palijativna skrb sve više dobiva na značenju, pa stoga moram postaviti pitanje : što se konkretno 
čini da se dobiju sredstva u tu svrhu i realizacija istih. 

Drugo pitanje je za gospodina direktora Pula Prometa Igora Škatara.
Dobio sam jedno pismo od građana Valdebeka, gdje su vrlo nezadovoljni sa linijom 8, koji 

smatraju da je zapostavljena s obzirom da se radi o relativno velikom naselju u kojem baš svi
nemaju mogućnost prijevoza vlastitim autom Svaki put kada se red vožnje mijenja iz zimskog u
ljetni režim skida se blizu polovice ukupnog broja autobus dnevno. Između ostalih povlači se 
autobus s polaskom u 16,30 sati s kolodvora, odnosno 16,45 iz Valdebeka. Jedan određen broj ljudi
vrlo je zainteresiran za taj autobus da nastavi prometovati preko ljeta, jer su zaposleni u trgovinama 
koji ljeti rade od 17,00 sati nadalje. Skidanjem tog autobusa ti ljudi prisiljeni su dolaziti u grad cijeli 
sat ranije ili se snalaziti s alternativni prijevozom, a to im često nije moguće.

Nadalje, skida se autobus polaskom u 20,30 s kolodvora, odnosno 20,45 iz Valdebeka. U 
zimskom režimu to je ujedno i zadnji autobus za Valdebek, tako da ljeti poslije 19,30 nema više 
autobusa za Valdeb. Iz više razloga ovakav red vožnje je neprihvatljiv, pogotovo jer gore navedene 
trgovine, a i neke druge tvrtke u kojima ljudi rade, završavaju s poslom u 20,00 sati, pa ljudi više 
nemaju kakav autobus za doći do Valdebeka

Posebna je priča to što zime, a pogotovo ljeti zadnji autobusa za Valdebek kreće prerano. U
svijetlu činjenice da u ljetnim mjesecima u Valdebe dolazi dosta turista od kojih bi vjerojatno jedan 
zamjetan broj koristio usluge javnog prijevoza, ovakav vozni red je teško razumljiv. Naš je 
prijedlog, ne samo da se zadrži autobus u 20,30 to jest 20,45, već i da se uvede još jedna linija s 
polaskom na primjer u 22,30 sati s kolodvora i da to bude zadnji autobus. Vjerujem da bi to 
olakšalo život mnogima, pogotovo mladima koji preko tjedna imaju različite školske, sportske, 
kulturne i druge obveze. Ako drugi pulski kvartovi mogu imati autobus do 22,30 ili 23,00 sata zašto 
to ne bi mogao i Valdebek.

I još jedna primjedba vezana za Pula Promet, subotom autobusi prometuju do 11,30, 11,45 
sati i poslije toga ništa. Ostaju ljudi koji rade i subotom i jednostavno ne mogu stići na taj zadnji
autobus.

Uvođenjem autobusa s polaskom na primjer u 14,00 sati tim bi se ljudima uveliko olakšao 
svakidašnji život.

Također naš bi prijedlog bio, ako je to moguće, preko ljetnih mjeseci uvede linija koja bi
Valdebek povezivala s morem, na primjer za Pješčanu uvelu, Verudelu i slično, pa bih molio da se 
direktor očita o tim prijedlozima. Hvala. 
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ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Janku Žužiću.
Na prvo pitanje odgovara gospodin Gradonačelnik.

BORIS MILETIĆ :
Hvala vam. 
Prije svega zahvaljujem se na ovom postavljenom pitanju kojeg mislim da treba sagledati u 

dvije dimenzije. 
Spomenuli ste fondove Europske unije. Ja sam s ove govornice više puta govorio kako je za

povlačenje sredstava iz fondova Europske unije potrebno izraditi strateške dokumente. Zato smo
izradili Strategiju razvoja Grada Pule. Upravo nedavna smo pokrenuli i izradu slike zdravlja 
temeljem čega je moguće iz slike zdravlja izraditi strategiju, prioritete i nakon toga kandidirati 
projekte na sredstva fondova Europske unije. Prema tome apsolutno na području zdravstvene 
zaštite, na području socijale, itekako o tome vodimo računa i radimo na tom polju.

Međutim, koji je glavni problem izgradnje domova za starije i nemoćne osobe.?
Mi imamo u Puli nekoliko programa dnevnog boravka uz smještaj u Alfredu Štigliću, 

postoji nekoliko privatnih domova, koji isto tako funkcioniraju privatnih ustanova. Osnovni 
problem je nemogućnost širenja mreže. Izgraditi dom za starije osobe nije toliko velik problem, da 
li sredstvima fondova, da li nekakvim dugoročnim izvorom financiranja, problem nastaje onda kada 
se dom izgradi, imate primjer Poreča, imate primjer Buzeta, ako govorimo o Istri, i nakon toga vi 
niste u mogućnosti taj dom uvrstiti u mrežu ustanova socijalne skrbi.

Što to znači ?
To znači da smještaj u taj dom košta 7.500,00 , 8,000,00 kuna, Naši građani to jednostavno 

ne mogu platiti. I tu su jako, jako veliki problemi. Ako ste mogli patiti nadležno Ministarstvo je
najavilo da će izvršiti određene reforme u tom segmentu. Mi smo bili predlagali i bili na 
razgovorima i predstavnici županije i Grada Pule kod nadležne ministrice kada je u poteškoće s 
poslovanjem došao dom Svetog Polikarpa, da li bi bilo moguće da se njega pripoji Domu 
umirovljenika Alfredo Štiglić. Međutim, odgovor nije bio pozitivan. 

 Dakle, tu ću zaključiti.
 Ukoliko želite možete doći u naš Upravni odjel, mi vam možemo prezentirati svu

dokumentaciju. Na području Grada Pule predvidjeli smo u Prostornom planu nekoliko lokacija , 
pored lokacije za novu Opću bolnicu Pula, postoji društvena namjena za izgradnju Doma za starije i 
nemoćne osobe na lokaciji pored Velog Vrha, iznad Vale Lunge, Katarine, isto tako je markica
predviđena za izgradnju doma za starije o nemoćne osobe.

Što se tiče grada u prostorno planskom smislu imamo mjesta gdje dom izgraditi. Kroz ove 
projekte vjerujem da možemo doći i do sredstava fondova iz kojih to financirati. Međutim, najveći 
problem će nastati kako osigurati da ta cijena smještaja u dom bude prihvatljiva, kao što je to danas 
u Alfredu Štigliću, negdje oko 2.500,00 kuna, a ne 7.500,00 ili 8.000,00 kuna, jer kažem još
jednom, naši građani sa svojim mirovinama, pa čak i uz pomoć svoje djece, teško da mogu platiti
tako veliki iznos za smještaj u sam dom.

Prema tome, držim da će trebati doći do određene reforme na nivou države koja to 
sufinancira, kao što smo mi nekada imali problem sa dječjim vrtićima u Puli. Imali samo situaciju
da jedan dio djece, i tu ću zaključiti da ne bježim iz teme, ali to sam predložio i ministrici bio, da 
jedan dio djece koji je bio upisan u gradske vrtiće je imao jednu cijenu, dok djeca sa istim
kriterijima, a nisu imali mjesta u gradskom vrtiću, su u privatnim vrtićima plaćali i do duple cijene, 
bio je negdje odnos gotovo 600,00 kuna naprama 1.200,00 kuna. 

Dakle, držimo da to nije pošteno i mi smo to u gradu Puli promijenili na način da sva djeca 
koja ispunjavaju uvjete mogu dobiti vaučer od Grada Pule, subvenciju u iznosu od 950,00,00 kuna
mjesečno i mogu odrediti žele li taj novac potrošiti u gradskom ili u privatnom vrtiću.

 Držim da bi državna reforma trebala ići upravo za time da svi građani koji ispunjavaju 
određene kriterije, a možda za koje nema mjesta u domovima čiji su osnivači da li gradovi, općina, 
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županija ili ministarstvo, da imaju pravo na subvenciju i možda na taj način koristiti i druge usluge 
ustanova koje postoje, a ne da samo zato jer nema dovoljno mjesta ljudi su naprosto primorani 
iznalaziti način kako osigurati mjesečno 7 ili 8.000,00 kuna, što je u svakom slučaju pretežak 
udarac za budžet i standard naših građana. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ

JANKO ŽUŽIĆ:
Zahvaljujem se na ovom iscrpnom, ništetnom odgovoru.
Morao bih samo podsjetiti Gradonačelnika da jedan od njegovih predizbornih obećanja je da 

će se napraviti starački domovi. Ja bih tu još nadodao da bih bio vrlo zadovoljan kada bi se tu
napravio još i jedan stacionar palijativnog tipa, jer je to jako nužno Puli. Jer morate znati da svako
treće domaćinstvo u Puli ima nekog koji je nepokretan i za kojeg se mora brinuti netko od familije, 
a tu su i zadnji trenuci tog živog bića i tu ne strada samo taj čovjek koji je smrtno bolestan, nego i
cijela familija oko njega. Mislim da bi to trebalo ipak, s obzirom da će se «graditi bolnica», koju 
čekamo već 20 godina , bez obzir koja je vlast na vlasti, a nama u Puli je to nužno potrebno, pa
mislim da bi trebalo voditi o tome računa. .

Inače što se tiče poziva da dođem pogledati, malo ću doći u stručne službe, pa ću to još malo
pogledati.  Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Janku Žužiću.
Na drugo pitanje gospodina Janka Žužića, odgovara gospodin Igor Škatar. 

IGOR ŠKATAR :
Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici.
Zahvaljujem na pitanju.
Ja ću malo vratiti film unazad, samo da se podsjetimo nekih stvari bitnih koje su se desile u

Pula Prometu. Jedna od najvažnijih stvari je implementacija buska sustava, koja se desila 2003. 
godine. Sada smo već jedan određeni period od kad imamo te statističke podatke, govorimo o 
kompjuter uređaja, prilikom svakog ulaska putnika u autobus se registrira i zna se da li je to opća 
karta, da li je to vrijednosna karta, da li je karta kupljena kod vozača ili je to učenička godišnja karta 
ili mjesečna radnička karta ili je umirovljenička karta, ovisno o dobi i visini mirovine koja pripada 
itd., itd., i tako po svakoj liniji, po svakom ulazu u autobus, da li to bio grad, da li to bio prigrad.

 Na temelju svih tih statističkih podataka radimo i brinemo o tome da maksimalnu uslugu
dajemo građanima, ali maksimalnu u smislu troškova, odnosno prihoda i rashoda. Ne možemo se 
raširiti toliko, a da prihod od osnovne djelatnosti i prihod kroz subvencije, ne može pokriti rashode.
Da smo, recimo, u minusu na nekoj sjednici Gradskom vijeću bi po nama udarali zašto smo u 
minusu, da se neracionalno ponašamo prema poduzeću i obrnuto isto tako. Dakle, uvijek moramo 
uravnotežiti želje građana sa realnim mogućnostima tvrtke.

Godine 2007.imali smo, krećemo prema novim datumima, jedno veliko usuvremenjavanje
voznog parka prijevoznika, neki su se smijali tada isto tako na Gradskom vijeću, ali njih više i nema 
ovdje, 22 autobusa su došla, bitno su poboljšala kvalitetu prijevoza usluge, kako u gradu, tako i u 
prigradu. Imamo među najsuvremenijim voznim parkovima u Republici Hrvatskoj i na to možemo 
biti ponosni.

Sukladno tome smo se i proširili po gradu onoliko koliko smo mogli. Tako isto je dobilo 
značajno povećanje prijevozne usluge i područje Valdebeka, kao što ste i sami rekli. Prije toga su 
oni išli sa linijom 27, a ona je, recimo, išla kroz Pješčau uvalu, Vinkuran, Valdebek, da bi došla do 
Premanture i tako isto i nazad. Znači, izuzetno dugačka linija, a da ne govorimo o osmislenosti 
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njene. No, međutim, tako je bilo, jer jednostavno nismo imali vozila. U trenutku kada smo 
osuvremenili vozni park neke stvari su se mogle prilagoditi, pa time, linija 8 sada ima dvadesetak, -
možda griješim, ali imamo na Internetu podatke, lako možemo pogledati, ali neću puno pogriješiti, -
prijevoza radnim danom. Prije je bilo 6. To je bilo dovoljno. Gledano u postotku bitno se to 
povećalo. Isto tako i linija 4. i onda smo povezali Stoju i uveli liniju 6, Jadreški, povezuje Verudu, 
što prije nikada je nije ni bilo. 

Osim toga 2007. godine da bi se u opće taj projekt realizirao realiziran je, da podsjetim, sa 
Europskom bankom za obnovu i razvoj. To je značajniji projekt koji je dao odgovornost prema 
poduzeću i prema jedinicama lokalnih samouprava. Potpisala su se 3 ugovora, trostrani ugovor. . 
Jedan je Ugovor o zajmu , jedan je o javnoj usluzi i jedan je Ugovor o podršci. Upravo taj Ugovor o 
javnoj usluzi zapravo govori koliko će te usluge moći pružiti svojim građanima i mi to radimo.. 
Znači, kroz naplatni sustav koji imamo, kroz autobuse s kojima raspolažemo, dajemo maksimum 
nekom području, nema veze da li je to Valdebek, da li je to Veli Vrh ili bilo koji drugi dio grada, ali 
pokušavamo isto tako senzibilizirati ljude s tog područja, pružiti uvijek kvalitetu i više.

A što se tiče da li bi netko htio koristiti autobus, uvijek možete doći kod nas, pokazat ćemo
vam pokazatelje, jer to smo upravo i Mjesnom odboru slali, kada su priupitali za bilo koji polazak, 
koliko je to zapravo velik broj ljudi koji koriste tu liniju, mali, jer da je veći, onda bi vjerojatno dali
više linija. Evo, toliko.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Igoru Škataru.
Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ. 

JANKO ŽUŽIĆ :
Gospodine Škaar, mislim da ste vi nešto pobrkali.
Mislim da ste vi ovdje radi nas, a ne mi radi vas.
I mislim da vi u vašem voznom parku imate velike i male autobuse. Znači, tamo gdje je 

velika frekvencija vozite s velikim autobusom, gdje je mala frekvencija vozite sa malim autobusom. 
Prema tome, ako imate 10 putnika, recimo, navečer u 20,30 sati, onda stavite mali autobus, pa ćete 
imati manje troškove. Mislim da bi ipak trebalo izaći u susret tom stanovnicima. Mjesni odbor
Valdebek broji 3.000 stanovnika. To više nije 1500 stanovnika kao 2007. godine i 2003. godine 
kada ste vi išli u povijest. Lijepo je imati povijest, normalno, slažem se, ali ljude sada interesira
današnja situacija, pa bih molio ako nešto može iz toga što su oni dali prijedlog da se uvrsti, bili bi 
vrlo zadovoljni.

Hvala vam lijepa. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Škatar izvolite, imate riječ. 

IGOR ŠKATAR :
 Ja se mogu zahvaliti na vašim prijedlogu, ali opet pozvati vas i predstavnike Mjesnog 

odbora, jer ne ovismo samo na riječima, nego na djelima. Dakle, koliko ljudi ma, koliko mi prihoda 
ostvarujemo i moramo si pokriti rashode. I to je cijela priča.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujemo gospodinu Igoru Škataru. 
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Jadranka Černjul.

JADRANKA ČERNJUL :
Dobar večer svima. 
Postavila bih pitanje gospodinu Gradonačelniku.



15

Zanima me iskorištenost brojnih tunelskih prostorija koje ima naš grad još iz vremena 
Austro-Ugarske vladavine. Što je Pula do sada učinila po pitanju revitalizacije tih tunelskih prostora 
i kakvu perspektivu imaju u budućnosti. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imat riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Hvala na pitanju.
Mi sigurno imamo dosta bogat tunelski kompleks u našem gradu, koji su, kako ste sami

rekli, izgrađeni upravo u to doba. Mislim da osim klasičnog dijela korištenja, koji je bio prisutan u
gradu Puli, posebice uzduž našeg Bulevara, gdje su se tuneli koristili za uzgoj gljiva, što i danas 
postoji, na nekoliko lokacija su doista proizvođači gljiva u njima. Prvi veći iskorak smo napravili 
unatrag nekoliko godina kada smo dali na uporabu našem Povijesnom i pomorskom muzeju na 
korištenje tunel Zero strasse, koji je nakon prve godine, kada smo vidjeli da doista za time postoji 
interes, proširen na naredna 3 trake. Ove godine se planira proširiti i na 4. krak, da to bude u jednoj 
cjelini. Ono što ohrabruje je broj posjetitelja, koji se kreće, ukoliko ne griješim, negdje oko 15.000, 
što stvarno držimo da je jako puno. Isto tako na zahtjev Istarske županije smo dodijelili jedan tunel 
na Stoji, koji bi trebao poslužiti za fermentaciju sireva. Opet govorimo o proizvodnji, proizvodnim
djelatnostima. A postoji i jedan interes, vidjet ćemo da li će on saživjeti, ja bih posebno volio da da', 
ukoliko se omogući određena ekonomska isplativost, da i naši vinari dobiju jedan tunel gdje bi se
moglo degustirati i nuditi proizvodi naših vinara koji, kao što vidite , iz godinu u godinu bilježe se 
sve bolji rezultati i sve veća priznanja. Nadam se da nekima neće smetati što se promovira istarska
tradicija i naše vino, ali mislim da bi u našem gradu to bila jedna dodatna ponuda

Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospođo Černjul imate riječ.

JADRANKA ČERNJUL :
Sretna sam odgovorom i nadam se da će stavljanjem u funkciju ostalih tunela grd dobiti

jednu ponudu više za nas građane, a i za turiste.  Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Mauricio Licul.

MAURICIO LICUL :
Hvala lijepa. 
Ja ću se vratiti na temu bivše sjednice obzirom da još nisu provedena rješenja , da nam se 

ljudi javljaju. Naime, nakon zadnje sjednice Gradskog vijeća se je bilo javno utvrdilo da se traži 
izrada nove projektne dokumentacije za dimovode kada su u pitanju zgrade u Puli, što je potvrđeno 
od strane Uprave već u tri ili četiri navrata, kako čitam i ponovio bih, da se potvrdilo i dalo za pravo
da nema potrebe, od strane MUP-a se dalo pravo građanima da nema potrebe za izradu nove 
projektne dokumentacije, odnosno nema uopće potrebe da građani troše nova sredstva, odnosno 
novac za izradu novih dimovoda, odnosno projektne dokumentacije za iste. To govorim nakon što 
se izjasnio zahtjev građana za spajanjem na novi plin.

Samo da ponovimo gradivo kako bi bilo jasno kada govorimo o prijelazu sa strog na novi 
plin, ne radi se o promijeni energenta, što su gospodin Igor Stari i gospodin Dean Kocijančić 
potvrdili su mi ovdje javno s ove govornice.
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Da se dotaknem primjera u zgradi, kako su rekli oni na Verudi 17, da je Herculanea pri 
samom zahtjevu građana za spajanje na novi plin je bila dala jasno nalaz da je dimovod u redu, a 
interesantno je da nakon što su ti isti građani izrazili želju za spajanje na novi prirodni plin od 
jednom taj isti dimovod tri mjeseca kasnije nije bio dobar. Mislim da je to vrlo interesantno. I htio
bih da mi gospodin Igor Stari o tome očituje.

I isto tako imam pitanje za gospodina Deana Kocijančića.
Kao što sam bio i objasnio što se tiče te nove dokumentacije, ona se izričito zahtjeva nakon 

zahtjeva građana u zgradama grad Pule, bez obzira koja zgrada, nakon zahtjeva da se spaja na novi
gradski plin, a interes je da imamo što više potrošača.

Ja bih samo zamolio gospodina Kocijančića da mi javno kaže sadržaj članka 7. recentnog
Pravilnika na osnovu kojeg se Plinara bazira na osnovu koje gradi, a to je članak o retroaktivnosti 
primjene odredbi Pravilnika same Plinare.

Eto, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Hvala. 
Gospodin Gradonačelnik želi odgovoriti na postavljena pitanja.

BORIS MILETIĆ :
Obzirom da se ovo pitanje toliko puta proteže, a da smo mi upravo u j gradskoj upravi imali

sastanke sa MUP-om, ovlaštenim projektantima, predstavnicima stanara, kolega Licul, ja vam
nudim rješenje i rješenje građanima, ukoliko vi to želite prihvatiti.

 Evo, imate potrebnu struku, dođite za voditelja Dimnjačarske službe u Pula Herculaneu, 
svojim potpisom potpišite da su dimovodi ispravni i preuzmite onda na sebe tu odgovornost. 
Ukoliko vi to učinite onda ste riješili čitav problem, jer upravo u razgovoru sa predstavnicima 
MUP-a i ovlaštenim projektantima, vrlo jasno je rečeno i to su predstavnici stanara čuli. Vremena 
su se promijenila, danas se koriste drugi uređaji i ima dva moguća načina da se izvrši ispravnost
dimovoda. Jedan način je da se svi priključci u isto vrijeme uključe i da se utvrdi da li taj dimovod
doista na taj način funkcionira. Drugi način je da se izvrši izračun. Ne može se tražiti od djelatnika 
da potpišu nešto protuzakonito i da ne daj Bože sutra netko strada , a nažalost iz dnevnoga tiska 
često možemo čitati kako ljudi upravo zbog toga umiru. 

Ukoliko vi smatrate da je to doista sve tako ispravno, imate potrebnu strunu spremu, 
prijavite se, ja vam jamčim da će vas primiti, pregledajte sve te dimovode i ukoliko vi svojim 
strukom tvrdite da su dimovodi ispravni vi ste time građanima riješili problem. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Liculu.
Riječ ima gospodin Igor Stari.

IGOR STARI :
Prošli put ste nas optužili da nismo poslali upite nadležnom Ministarstvu, ja sam vam 

dostavio sve dopise sa povratnicama iz kojih se vidi da smo mi najmanje 4 puta slali dopise i na 
vrijeme, a ne kao što ste vi rekli da dopise uopće nismo slali. To je broj jedan. Vi ste ovdje nas 
optužili da dopise nismo slali, što nije istina, ali ja ostavimo to po strani.

Što se tiče ovoga što ste pitali, prije 3 mjeseca nije rađen nalaz o tehničkoj ispravnosti 
dimovoda, nego pretpostavljam nalaz o čišćenju dimnjaka. A nakon toga je prilikom prelaska na 
novi plin zatraženo ispitivanje o funkcionalnoj ili tehničkoj ispravnosti dimnjaka. To je jedna 
razlika. 

Ja čitam i ovaj dopis što je nedavna došao što je SDP-e uputio u MUP, iz kojeg se kaže da 
smo mi MUP-u poslali dopis 7. siječnja 2014. godine, što nije istina, jer to ne bi bilo moguće vratiti 
i odgovoriti Herculanei. Mi nismo tada poslali pismo, nego mnogo prije. 
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Mi smo nakon onog sastanka u gradu razgovarali sa tim ljudima otvoreno o tome i mislio da 
ćemo ići ka nekom pozitivnom smjeru da se ta situacija riješi. Nakon sastanka angažiran je 
ovlašteni projektant, koji je vrlo detaljno obradio cijelu tu zgradu, i čak zajedno sa plinskim 
ovlaštenim serviserima primljena su sva trošila, i gdje je utvrđeno to što je utvrđeno. Znači, 
utvrđeno je to zatečeno stanje koje nije više jednako, naravno, onom projektiranom stanju koje je
normalno obzirom na vremenski period koji je prošao i dat je prijedlog tehničkog rješenja za
postojeća trošila koja su sretno spojena i za trošila i za želje koje bi se eventualno spojile na to. To 
je ono što je dala struka. Nakon toga pozvani su predstavnici stanara, odnosno predstavnik stanara 
Verude 17, koji nam je rečeno da će on zatražiti na osnovu tog takvog nalaza dodatno mišljenje od
strane nekog njegovog ovlaštenog projektanta, da vidimo da li se slaže unutar stavu koji je dao 
projektant koji je angažiran. Mi još uvijek čekamo taj njegov odgovor o svemu tome. .

Prema zadnjem dopisu, koji je nama uputilo MUP ili Ministarstvo, jasno nam je rečeno da
nije potrebno raditi projektnu dokumentaciju. Ja sam rekao da mi nikada nismo tražili izradu 
projektne dokumentacije, nego da smo tražili izračun funkcionalnosti dimnjaka, odnosno da li će 
funkcionalnost tog dimnjaka zadovoljiti, a to je upravo ovo što je sada napravio ovaj gospodin, 
ovlašteni projektant, to smo samo tražili, a ne novu projektnu dokumentaciju. To je velika razlika. 

Ne znam zašto, ja sam rekao da dimnjačari nisu ovlašteni za izradu takvih stručnih nalaza, 
jer nismo takvu struku unutar Dimnjačara imali i da se zato izdavanje takvih stručnih nalaza daje 
van. I upravo je to napravljeno, a to je zatraženo i prilikom prvog izdavanja nalaza. Sada je to stvar 
struke da li će netko prihvatiti ovaj ili onaj broj trošila, a ne samog Dimnjačara. Samo toliko. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem Igoru Starom.
Gospodin Gradonačelnik vam je odgovorio na pitanje.
Gospodine Kocijančiću vratite se na svoje mjesto.
Gospodine Licul izvolite, imate riječ. 

MAURICIO LICUL :
Mislim da bi bilo u redu da dobijem odgovore na pitanja koja sam pitao, međutim, činjenica 

je da sam ja pitao osobe koje je on postavio koje su konkretno za ove stvari nadležni. 
Što se tiče ovoga što je gospodin Igor Stari rekao dotiče se svega i svačega, međutim, 

činjenica je da redovito mijenja iskaze, odnosno da redovito kruži oko svega, ali nikada ne kaže ono 
bitno.

Vi niste bili na sastanku sa ljudima već samo sa jednim čovjekom i niste nikom drugom
dozvolili da prisustvuje tom sastanku, a da nije dio vašeg tima. To je jako bitna stvar.

Vjerujem da gospodin Kocijančić zna članak 7., Valjani Pravilnik od 3. mjeseca 2011. 
godine kaže da sve zgrade, osim ako se ne nađu propusti, vrijede Pravilnici i projekti iz vremena 
gradnje zgrade.

Dakle, ono što govori gospodin Igor Stari i gospodin Miletić, - ako netko nije u struci bolje
je da ne govori, - činjenica je da treba provjeriti, - time se slažem, - međutim, ako u Pravilniku 
Plinare koji je valjan govori jedno, a gospodin Igor Stari govori nešto sasvim drugo i MUP 
potvrđuje to puno puta i u MUP-u su rekli da su dobili dopis 7.01.2014. godine i nije puno prije 
24.012.2013. godine, dakle, desetak dana prije. .

Ja bih samo htio i to sam rekao i zadnji put da se taj problem riješi.
I kada govorite o novom nalazu za Verudu 17. , koji je kao primjer za druge zgrade, nije 

točno ništa što ste rekli. Jedino dobro, ono točno što ste rekli je to što ste vi sada stali na, ako se ne 
varam, ako se točno sjetim, na 18 potrošača, a trebalo ih je biti 72. Dakle, Plinara i dimovod gube 
posao. To je činjenica i to se treba što prije napraviti i treba omogućiti onima, ne samo Verudi 17., 
nego bilo kome drugome koji se želi spojiti na plin da se spoji, i ne siliti ljude, logično da ne treba 
intervenirati, da se bez razloga ide u trošak. Samo to . Ništa više. Hvala.
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ROBERT CVEK :
Gospodin Gradonačelnik želi odgovoriti na postavljeno pitanje.

BORIS MILETIĆ :
Ja upravo jesam sazvao sastanak, stručne ljude, predstavnike MUP-a, koji su mjerodavni i 

predstavnika stanara. Mislim da je to logičan pristupe da čovjek koji se i potrudio oko tog pitanja 
sudjeluje takvome sastanku. I tada sam rekao i to ću i danas ponoviti. Dakle, mi smo prije svega 
pokazali dobru volju da nam je itekako stalo pomoći građanima grada Pule. Mislim da smo na 
pravome tragu, ali mislim da ljudski život nema cijene. Dakle, ovdje se samo radi o tome da li 
doista vi smatrate da rizik ljudskoga života ima cijenu. Za mene rizik ljudskog života nema cijene. 
A odgovor na pitanje ispravnosti dimovoda može dati samo struka. To ne može dati nikakva 
politika, nikakav direktor, niti Gradonačelnik, niti pročelnik. To mogu dati ovlašteni projektanti, jer 
tu se radi o čistoj fizici. Nema tu puno odstupanja. Zna se današnja trošila, koja su priključena na 
prirodni plin, koliko ispuštaju određenih plinova, zna se koja je razina tlaka u dimovodima i 
potlaka, a vremena su se promijenila, to i struka govori. Nekada su uređaji trošili puno veće količine 
plina. Samim time je temperatura ispušnih plinova bila veća i neke stvari su funkcionirale. Danas 
svi gledamo ići prema energetskoj učinkovitosti. Danas trošila za istu količinu energije troše manje
plina. Samim time temperatura plina, ispunih plinova je niža. To negativno utječe na velik broj 
priključaka koji su spojeni na dimovode i oni stanovi koji su na višim visinama zna se dešavati 
povrat ispušnih plinova, a svi skupa znamo da to može ugroziti život. Ja sam diplomirani 
ekonomista, ali sam se dovoljno potrudio naučiti jedan dio iz fizike i mene je to struka uvjerila. 
Ukoliko vi, koji ste te struke, smatrate da mi svi skupa griješimo, da predstavnici MUP-a griješe, da 
ovlašteni projektanti griješe, da te novine što pišu da ljudi nažalost umiru od toga u stanovima isto 
tako iznose neistine, onda ne znam tko je ovdje u pravu, a tko je u krivu.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović. 

LUKA BLAGOVIĆ :
Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici.
Svoje pitanje ću uputiti gospodinu Eriku Lukšiću, a tiče se semafora na Stadionu «Aldo Drosina».
Naime, kao što svi znamo, semafor već neko vrijeme nije u funkciji, pa bih želio da mi objasni što 
je uzrok tome i što se radi po pitanju ponovnog stavljanja navedenog semafora u uporabu. 
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Gospodine Lukšiću izvolite, imate riječ. 

.
ERIK LUKŠIĆ :

Gospodine predsjedniče, uvaženi vijećnici, zahvaljujem se na pitanju. Baš mi je uistinu 
drago da ste postavili danas to pitanje.

Vratit ću se vrlo malo u povijest, ne desetak godina unatrag, nego na kraj prošle godine. 
Naime, javna ustanova Pula Sport je krajem prošle godine potpisala Ugovor sa Fondom za 
energetsku učinkovitost o 40 postotnom sufinanciranju zamjene PVC-e stolarije na Domu «Braće 
Ribar».

Zašto to govorim ?
Zato jer je 40 postotna sredstva koja smo očekivali od Fonda smo netom dobili i to 

konkretno jučer. Iako su mnogi pitali u zadnjih nekoliko mjeseci zašto ne pokrenemo postupak, 
zašto nismo započeli sa obnovom oko demafora, dakle, čekali smo upravo ta sredstva, budući da 
smo odgovorna ustanova i nismo htjeli započeti sa njezinim procesima nabave dok nismo osigurali
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sredstva u Proračunu, odnosno u našem proračunu , tako da smo jučer dobili tu sretnu vijest, sjela 
su sredstva Fonda na naš račun, tako da ćemo upravo pokrenuti postupak i vjerujemo kako ćemo 
tijekom svibnja odabrati najpovoljnijeg ponuđača, kako ćemo tijekom ljeta postaviti semafor i
vjerujemo kako će početkom slijedeće, odnosno prvo kolo slijedeće sezone, biti novi semafor u
funkciji na radost i veselje svih onih koji smatraju da je nogomet najviše bitna sporedna stvar na 
svijetu. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Eriku Lukšiću. 
Gospodine Babović imate riječ. 

LUKA BLAGOVIĆ :
Zahvaljujem na odgovoru. 
Ja se također zaista veselim da Stadion «Aldo Drosina» ponovno zasjaji u punom sjaju. 
Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem kolegi Blagoviću. 
Istekao je sat vremena za vijećnika pitanja. 

Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja. postaviti će ih na slijedećoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Pule. 

AD – 2 ZAKLJUČAK O UTVRĐIVANJU MIROVANJA MANDATA VIJEĆNIKA
RADOVANA CVEKA TE ODREĐIVANJU ZAMJENIKA RADENKA
OGNJENOVIĆA I POLAGANJE SVEČANE PRISEGE

Izvješće je utvrdila Mandatna komisija u ime koje je Marko Martinčić, predsjednik, obrazložio 
činjenice i iznio IZVJEŠĆE:

Na temelju članka 25. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća (“Službene novine” br. 1/13), 
Mandatna komisija, na sjednici održanoj dana 09. travnja 2014. godine u sastavu: 

1. Marko Martinčić - predsjednik 
2. Jadranka Černjul - član 
3. Alen Damijanić – član (opravdano odsutan-pozitivno se izjasnio telefonskim putem) 

raspravila je slijedeći 
DNEVNI RED 

1. Utvrđivanje mirovanja mandata vijećnika Radovana Cveka te određivanje zamjenika 
Radenko Ognjenović 

Mandatna komisija izvršila je uvid u spise predmeta te o utvrđenim činjenicama podnosi slijedeće 
I Z V J E Š Ć E 
Mandatna komisija utvrđuje: 

- da je predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule dana 31.03.2014. godine zaprimio pisanu 
obavijest vijećnika Radovana Cveka iz Pule, Da Vincijeva 7, kojom izvješćuje da, temeljem članka 
79. stavak 6. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 144/12), stavlja svoj mandat 
vijećnika u mirovanje iz osobnih razloga.

- da je Radovan Cvek izabran u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste političkih 
stranaka: SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKE (SDP), HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA (HSU), SAMOSTALNA DEMOKRATSKA SRPSKA STRANKA (SDSS), 
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HRVATSKA SOCIJALNO-LIBERALNA STRANKA (HSLS), STRANKA DEMOKRATSKE 
AKCIJE HRVATSKE-SDA HRVATSKE, kao kandidat pod rednim brojem 2. Liste. 

- da je sukladno članku 81. stavak 3. Zakona o lokalnim izborima, koalicija političkih 
stranaka SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE dostavila predsjedniku Gradskog vijeća pisanu 
Obavijest dana 31.03.2014. godine, slijedom koje odlukom dogovorno određuju da će umjesto 
Radovana Cveka dužnost vijećnika u Gradskom vijeću obnašati kao zamjenik Radenko Ognjenović 
(HSU), iz Pule, Viška 18, koji je bio na 11. mjestu na izbornoj koalicijskoj listi političkih stranaka. 

Slijedom utvrđenog činjeničnog stanja Mandatna komisija 
sa 3 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova utvrđuje da su temeljem 
članka 79. stavak 6. i 7. i članka 81. stavak 3. Zakona o lokalnim izborima ispunjeni zakonski uvjeti 
za mirovanje mandata vijećnika te verifikaciju mandata zamjenika vijećnika te predlaže Gradskom 
vijeću da primi na znanje 

Z A K L J U Č A K 
1. Utvrđuje se da vijećniku RADOVANU CVEKU od dana 31. ožujka 2014. godine mandat 

u Gradskom vijeću miruje iz osobnih razloga, na temelju pisanog zahtjeva. 
Radovan Cvek izabran je u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste političkih stranaka: 
SDP-HSU- SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE, kao kandidat pod rednim brojem 2. Liste. 

2. Utvrđuje se da RADENKO OGNJENOVIĆ od dana 31. ožujka 2014. godine zamjenjuje 
vijećnika Radovana Cveka u Gradskom vijeću Grada Pule, temeljem pisane obavijesti o 
određivanju zamjenika, koju je dostavila kandidacijska lista političkih stranaka: SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA HRVATSKE, na čijoj je Listi bio kandidat pod rednim brojem 11.

Gospodinu Ognjenoviću želim u ime Mandatne komisije i vjerujem sviju nas jedan uspješan
rad u ovome Vijeću, a istom osobno mu želim svako dobro.

Predsjednik ROBERT CVEK, utvrđuje da je Gradsko vijeće primilo na znanje slijedeći

Z A K L J U Č A K 

1. Utvrđuje se da vijećniku RADOVANU CVEKU od dana 31. ožujka 2014. godine mandat u 
Gradskom vijeću miruje iz osobnih razloga, na temelju pisanog zahtjeva.
Radovan Cvek izabran je u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste političkih stranaka: 
SDP-HSU- SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE, kao kandidat pod rednim brojem 2. Liste. 

2. Utvrđuje se da RADENKO OGNJENOVIĆ od dana 31. ožujka 2014. godine zamjenjuje 
vijećnika Radovana Cveka u Gradskom vijeću Grada Pule, temeljem pisane obavijesti o 
određivanju zamjenika, koju je dostavila kandidacijska lista političkih stranaka: SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA HRVATSKE, na čijoj je Listi bio kandidat pod rednim brojem 11.

Poziva gosp. Radenka Ognjenovića na polaganje svečane prisege, čiji je tekst pročitao, 
nakon čega izgovara riječ „PRISEŽEM“, te ga molim da mu nakon toga preda potpisanu prisegu.

“Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i odgovorno 
i da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštovati pravni poredak, te da 
ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike Hrvatske.”

(prisežem)

Čestita kolegi vijećniku u Gradskom vijeću, što je popraćeno aplauzom.
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AD – 3 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 7. SJEDNICE GRADSKOG 
VIJEĆA OD 25.02.2014. GODINE

Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez
«SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 25.02.2014. godine

AD - 4 DONOŠENJE:
a) Rješenja o imenovanju ravnateljice Pula Film Festival 
b) Rješenja o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje za toče a) i b) je dala JASMINA NINA KAMNER, pročelnica 

Upravnog odjela za kulturu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za izbor i imenovanja, predsjednik: Viktor Lazarić, vijećnici su primili na klupe

U raspravi su sudjelovali : DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS, 
MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-a; pojedinačnoj raspravi : MAURICIO LICUL, 
MARKO MARTINČIĆ, replika, VIKTOR LAZARIĆ, FABRIZIO RADIN, dodatno obrazloženje , 
BORIS MILETIĆ, odgovori na postavljena pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno stavlja na glasanje točke a) i b), 
te nakon glasanja utvrđuje da je 

Vijeće sa sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

a) R J E Š E N J E
o imenovanju ravnateljice Pula Film Festival (Gordana Restović) 

Vijeće sa 21 glasom «ZA»,bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,
donijelo pod

b) R J E Š E N J E
o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice Pula (Nela Načinović)

Predsjednik ROBERT CVEK utvrđuje da sa sjednice odlazi vijećnik Janko Žužić te Vijeće 
dalje radi sa 21 vijećnikom. 

AD - 5 DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA 
SVEUČILIŠNOG SAVJETA SVEUČILIŠTA JURJA DOBRILE U PULI

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA LICHTENBERG, voditeljica Odsjeka za odgoj, 

obrazovanje, sport i tehničku kulturu.
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Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za izbor i imenovanja, predsjednik: Viktor Lazarić, vijećnici su primili na klupe

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo

R J E Š E N J E
o razrješenju i imenovanju člana Sveučilišnp savjeta Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli (Erik 
Lukšić se razrješava, Elvira Krizmanić Marijanović se imenuje)

AD – 6 DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU IMOVINE NA
ISPORUČITELJE VODNIH USLUGA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog red je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić, 
2.Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i s stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su dobili na Klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 

O D L U K U
o prijenosu imovine na isporučitelje vodnih usluga

AD – 7 DONOŠENJE:
a) Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu
b) Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje za točke a) i b) je DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za prostorno uređenje,, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 

Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 
U raspravi su sudjelovali:MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-a; u 

pojedinačnoj raspravi: BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja, Boris 
Miletić, dopunsko obrazloženje.

Predsjednik Vijeća EROBERT CVEK odvojeno stavlja na glasanje točku a) i b), te nakon 
glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
pod točkom

a) Z A K L J U Č A K
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2013. godinu 
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Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
pod točkom

b) Z A K L J U Č A K
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja
komunalne infrastrukture za 2013. godinu

AD – 8 DONOŠENJE ODLUKE O DOZVOLI UPISA PRAVA ZALOGA NA 
NEKRETNINI U VLASNIŠTVU GRADA PULE RADI OSIGURANJA 
KREDITA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 

Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: MAURICIO LICUL, DIANA KUKIĆ DASKO.
Predsjednik Vijeća EROBERT CVEK, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje Donošenje 

Odluke o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule radi osiguranja kredita, 
te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

O D L U K U
o dozvoli upisa prava zaloga na nekretninu u vlasništvu
Grada Pule radi osiguranja kredita

AD – 9 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE
O KOMUNALNOJ NAKNADI

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Bors Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

U raspravi su sudjelovali : DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS, koji 
na sjednici predaje amandman, MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS; u pojedinačnoj
raspravi : MAURICIO LICUL, ARDEMIO ZIMOLO, VIKTOR LAZARIĆ, ALEN DAMIJANIĆ, 
RADENKO OGNJENOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, GORDANA PETERŠIĆ, BRUNO NEFAT,
DANIJEL FERIĆ, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, dopunsko 
obrazloženje. 

ROBERT CVEK, predsjednik Vijeća daje na glasanje prijedlog da se amandman vijećnika
DANIJELA FERIĆA uvrsti u dnevni red na razmatranje, te nakon glasanja utvrđuje da 
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Vijeće sa 7 glasova „ZA“ nije donijelo odluku o tome da se amandman uvrsti u razmatranje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće a 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,
donijelo 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi

- PAUZA od 20:10 – 20:25 SATI -

AD – 10 DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I 
SKLAPANJU UGOVORA OKUPOPRODAJI

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i
imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za plan i financije, predsjednik : Danijel Ferić, vijećnici su primili na klupe.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Danijel Ferić. 

Vijeće je sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» gasova, 
donijelo 

O D L U K U
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji

Predsjednik utvrđuje da odlaskom sa sjednice vijećnika Mauricia Licula u nastavku Vijeće 
radi sa 20 vijećnika.

AD – 11 DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O 
DAVANJU KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU 
GOSPODARSKOG KORIŠTENJA MORSKE PLAŽE NA KUPALIŠTU 
STOJA U PULI

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni

sustav i imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao BRUNO NEFAT.

Vijeće je sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
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O D L U K U
o stavljanju izvan snage Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morske plaže na kupalištu Stoja u Puli

AD – 12 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA KOREKCIJU 
GRANICE GRADA PULE 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog red je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela :

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 

Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na korekciju granice Grada Pule 

AD- 13 DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI III CILJANIH IZMJENA I DOPUNA
GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić,
Uvodno obrazloženje akta i amandmana Gradonačelnika je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, 

pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. Na prijedlog akta predlagatelj je podnio 
amandman. 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : BRUNO NEFAT, GIORDANO ŠKUFLIĆ, 
odgovor na postavljeno pitanje.

Vijeće je sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

O D L U K U
o izradi III Ciljanih Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule,
zajedno sa amandmanom predlagatelja koji postaje sastavni dio akta

AD – 14 DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IZMJENA I DOPUNA 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „MAX STOJA“

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić,
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno uređenje .
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
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2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH»
glasova, donijelo

O D L U K U
o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“

AD – 15 DONOŠENJE ODLUKE O TERMINSKOM PLANU RASVJETE

Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno uređenje .
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,

2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na klupe. 

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH»
glasova, donijelo

O D L U K U
o terminskom planu rasvjete

AD – 16 DONOŠENJE:
a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2014. godinu (prof.dr.sc. Vinko Jurcan)
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2014. godinu (duo Stjepan Hauser i
     Luka Šulić)
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2014. godinu (Calucem d.o.o.)
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2014. godinu (dr. Adriano 

Cestrone i Nikolay Viktorov)

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja
Grada Pule. Objedinjeno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala JADRANKA ČERNJUL,
predsjednica Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule. 

U raspravi su sudjelovali : DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-a, 
pojedinačnoj raspravi : BRUNO NEFAT:

Predjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje točke a),b),c) i 
d), te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo pod

a) O D L U K U
dodjeli Nagrade Grada Pule za 2014 godinu
prof.dr.sc. VINKO JURCAN, ekonomist i politolog - za iznimna postignuća u razvoju i 

unapređenju obrazovanja i znanosti kojima je dao značajan doprinos razvitku i ugledu grada Pule
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b) O D L U K U
o dodjeli Grba Grada Pule za 2014. godinu
duo STJEPAN HAUSER I LUKA ŠULIĆ - za umijeće vrhunskog čelističkog muziciranja 

i poseban doprinos promociji glazbene kulture grada Pule

c) O D L U K U
o dodjeli Povelje Grada Pule za 2014. godinu
CALUCEM d.o.o. - za značajan doprinos razvoju gospodarstva i ugleda grada Pule

d)  O D L U K U
o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2014. godinu-za humanost i osobni 

doprinos opremanju Opće bolnice Pula, kojim su zadužili Pulu i njegove građane značajno 
pomažući razvoj zdravstvene skrbi grada:

1. dr. Adriano Cestrone, državljanin Italije
2. Nikolay Viktorov, državljanin Ruske Federacije

Ovime je dnevni red iscrpljen i pedjednik ROBERT CVEK zaključuje 8. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Pule..

Sjednica je zaključena u 21,00 sati.

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE
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